
PROTOKÓŁ 
Z 

XXIII SESJI  

RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE 

 

 

 
24 września 2020 r. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 2 

PROTOKÓŁ NR XXIII/2020 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

24 września 2020 roku 
(sala OSS Opatkowianka ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:35 – 20:25 
 

Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 18:35 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XXIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 18 członków Rady.  

Spóźniła się 1 osoba. 

Gość: Pan Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa, Pan Antoni Fryczek Sekretarz Miasta 

Krakowa. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, że wpłynęły wnioski na podstawie § 29 ust. 1 

Statutu o odstąpienie od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu (czyli obowiązku 

przedłożenia projektów uchwał Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją 

oraz zamieszczenia na stronie internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy). 

Następnie poddał je pod głosowanie, celem wprowadzenia do porządku obrad poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 260 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów linii autobusowej nr 151/451. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 261 

w sprawie zaopiniowania wielowariantowej koncepcji dla zadania pn. „Przebudowa 

ul. Podgórki od ul. Soboniowickiej do ul. Miarowej i ul. Miarowej wraz z budową 

kanalizacji opadowej”. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 262 

w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Księżycowej od strony wjazdu z ul. 

Narvik. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 263 

w sprawie wydania opinii dot. montażu progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 264 

w sprawie zaopiniowania projektu instalacji oświetlenia wraz z słupami na terenie 

ogródka jordanowskiego przy ul. Szyllinga. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie p. Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zgłosić uwagi do projektu porządku 

obrad. Wobec braku uwag p. Przewodniczący, zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu stwierdził, iż 

projekt porządku obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XXIII 

sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice, w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXIII sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

24.09.2020 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 257 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Ochrony Środowiska. 

/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 258 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2021 roku. 

/projekt Zarządu/ 

Druk nr 259 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2020 roku. 

/projekt Zarządu/ 
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Druk nr 260 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów linii autobusowej nr 151/451. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 261 

w sprawie zaopiniowania wielowariantowej koncepcji dla zadania pn. „Przebudowa 

ul. Podgórki od ul. Soboniowickiej do ul. Miarowej i ul. Miarowej wraz z budową 

kanalizacji opadowej”. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 262 

w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Księżycowej od strony wjazdu z ul. 

Narvik. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 263 

w sprawie wydania opinii dot. montażu progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 264 

w sprawie zaopiniowania projektu instalacji oświetlenia wraz z słupami na terenie 

ogródka jordanowskiego przy ul. Szyllinga. 

/projekt Komisji Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.     

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady.  

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Michałowi Starobratowi Radnemu Miasta Krakowa. 

 

Pan Michał Starobrat poruszył kwestie związane z opracowaniem Budżetu Miasta Krakowa 

na 2021 rok i przepływem informacji pomiędzy radnymi Dzielnicy X i radnymi miasta 

Krakowa w zakresie potrzeb w Dzielnicy X. Następnie poprosił obecnych radnych, aby na 

kolejnej sesji podjąć uchwałę opiniującą pozytywnie budowę kanalizacji sanitarnej w ulicach: 

Nowickiego, Czuchnowskiego, Doroszewskiego i Iwaszkiewicza w ramach Programu BIS. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Michał Starobrat Radny Miasta Krakowa. 
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Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący przeszedł do procedowania pierwszego projektu 

uchwały przygotowanego przez Grupę Radnych.  

Druk nr 257 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Ochrony Środowiska. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Dorocie Kozak. 

 

Pani Dorota Kozak przeczytała niniejszy projekt uchwały i uzasadniła jego przygotowanie.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Wojciech Liszka, p. Dominik Galas, p. Wojciech Liszka. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną z liczbą radnych w poszczególnych komisjach 

oraz kwestię dyskusji mającej miejsce na poprzedniej sesji dot. członkostwa radnych 

w poszczególnych komisjach. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 5-głosów za, 13-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nie została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 258 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2021 roku. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący przeczytał poprawkę swojego autorstwa i otworzył dyskusję. Wobec 

braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszą poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/245/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Zarząd. 

Druk nr 259 

w sprawie przesunięcia środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” 

w 2020 roku. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/246/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 260 

w sprawie zwiększenia częstotliwości kursów linii autobusowej nr 151/451. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Dorota Kozak. 

 

Podczas dyskusji poruszono kwestię dot. zwiększenia częstotliwości kursów linii 

autobusowych obsługujących inne rejony Dzielnicy X. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/247/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 261 

w sprawie zaopiniowania wielowariantowej koncepcji dla zadania pn. „Przebudowa 

ul. Podgórki od ul. Soboniowickiej do ul. Miarowej i ul. Miarowej wraz z budową 

kanalizacji opadowej”. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/248/2020 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 262 

w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Księżycowej od strony wjazdu z ul. 

Narvik. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Adam Rymont, p. Agnieszka Pogoda-Tota, p. Dominik Galas, p. Agnieszka Pogoda-Tota, 

p. Tadeusz Murzyn, p. Wojciech Liszka, p. Dorota Kozak, p. Adam Rymont, p. Dorota 

Kozak, p. Przewodniczący, p. Agnieszka Pogoda-Tota. . 

 

Podczas dyskusji podkreślono, iż sprawa została skonsultowana z mieszkańcami. Omówiono 

również negatywne czynniki generowane przez progi zwalniające.  

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/249/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 263 

w sprawie wydania opinii dot. montażu progu zwalniającego na ulicy Bluszczowej. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Tadeusz Murzyn. 

 

Po zakończonej dyskusji p. Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-głosów przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/250/2020 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury Drogowej i ds. 

Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 264 

w sprawie zaopiniowania projektu instalacji oświetlenia wraz z słupami na terenie 

ogródka jordanowskiego przy ul. Szyllinga. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury Drogowej i ds. Obiektów Zabytkowych. 

  

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-głos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXIII/251/2020 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 265 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2020. 

Pan Przewodniczący oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu. 

  

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poinformował obecnych, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła 

poprawka przygotowana przez Komisję Polityki Senioralnej i Pomocy Społecznej, 

jednocześnie prosząc Przewodniczącą Komisji o jej odczytanie. 

 

Pani Anna Nazimek Przewodnicząca Komisji Polityki Senioralnej i Pomocy Społecznej 

odczytała ww. poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

Pan Dominik Galas zgłosił wniosek formalny o 3 minuty przerwy, celem skopiowania ww. 

poprawki. 

 

Pan Przewodniczący poddał niniejszy wniosek pod głosowanie.  

 

Głosowanie: 12-głosów za, 2-głosy przeciw, 5-głosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę. 

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady i otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: 

p. Konrad Kaczmarczyk, p. Angelika Kuczaj, p. Konrad Kaczmarczyk, p. Angelika Kuczaj, 

p. Dorota Kozak, p. Dariusz Rejek, p. Tadeusz Murzyn, p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej 

Łatka, p. Dominik Galas, p. Rafał Oświęcimka. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane ze zmianami zaproponowanymi w poprawce 

Komisji Polityki Senioralnej i Pomocy Społecznej. Następnie omówiono podział środków 

zaproponowany w niniejszym projekcie uchwały. Poruszono również kwestię 

zapotrzebowania na remont elewacji budynku Przedszkola nr 145 w Opatkowicach oraz 

kwestię związaną ze sposobem podziału środków będących do dyspozycji Dzielnicy X. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. poprawkę. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXIII/252/2020 została podjęta. 

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący odczytał pismo od Pana Bogusława Kośmidera Zastępcy Prezydenta 

Miasta Krakowa w sprawie niezwłocznego podjęcia działań przez Radę Dzielnicy X, która 

jako pierwsza z krakowskich dzielnic przeznaczyła środki na walkę z pandemią 

koronawirusa.  

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestie związane z: terminowością zwoływania komisji 

w Radzie Dzielnicy X, projektem uchwały w sprawie odwołania swojej osoby z funkcji 

członka Zarządu Dzielnicy X oraz Budżetu Obywatelskiego. 

 

Pan Przewodniczący odniósł się do kwestii związanych z projektem uchwały w sprawie 

odwołania członka Zarządu Dzielnicy X oraz Budżetu Obywatelskiego, poruszonych przez 

p. Angelikę Kuczaj. 

 

Pani Dorota Kozak poruszyła kwestię uwag kierowanych do poszczególnych radnych 

Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący odniósł się do kwestii uwag kierowanych do poszczególnych radnych 

Dzielnicy X, poruszonych przez p. Dorotę Kozak. 

 

Pani Bożena Zając odczytała pismo z 12 kwietnia 2019 r. do Prezydenta Miasta Krakowa 

w sprawie zmiany granic Dzielnicy X, jednocześnie zadając pytanie kto jest autorem 

niniejszego pisma. 
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W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Angelika Kuczaj, p. Andrzej Łatka, p. Dorota Kozak, p. Przewodniczący, p. Bożena Zając, 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj, p. Adam Kan pracownik UMK, p. Wojciech Liszka, 

p. Przewodniczący. 

  

Pan Wojciech Liszka poinformował obecnych, iż radny miasta Krakowa posiada inicjatywę 

uchwałodawczą w Radzie Dzielnicy, więc może składać pod obrady Rady Dzielnicy X 

projekty uchwał.  

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię numeracji projektów zgłoszonych w ramach Budżetu 

Obywatelskiego, które zostaną objęte głosowaniem. 

 

Pan Józef Dziedzic poruszył kwestię związaną z poszerzeniem składów osobowych komisji, 

których liczba członków jest parzysta. 

 

Pan Wojciech Liszka odniósł się do kwestii związanej z poszerzeniem składów osobowych 

komisji, których liczba członków jest parzysta, poruszonej przez p. Józefa Dziedzica. 

 

Pan Rafał Oświęcimka poinformował, iż na wniosek Komisji Promocji, Kontaktów 

z Mieszkańcami i Kultury na stronie internetowej Rady Dzielnicy X została umieszczona przy 

każdym radnym informacja o ulicach w jego okręgu wyborczym. 

 

Pani Angelika Kuczaj poruszyła kwestię dostępu do siedziby Rady Dzielnicy X dla radnych. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Przewodniczący, p. Angelika Kuczaj.  

 

Następnie p. Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nikt się nie zgłosił. 

 

Następnie p. Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XXIII sesję Rady 

Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 24 września 2020 r. na godz. 18.30. 

 

Koniec sesji godzina 20:25. 

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 


